
1 

BROI.0012.3.9.2019 

 

 

Protokół nr 9/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 13 listopada 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 13 listopada 2019  roku o godzinie 14:10 
 
 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury  

 i Sportu Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków 

Komisji i zaproszonych gości w osobach: Pani Agaty Wojtkowskiej - Członka Zarządu Powiatu we 

Włocławku, Pana Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – Krystiana Łuczaka oraz 

Panią Emilię Kordylewską – Podinspektora w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych.  

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 4 

osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, zatem 

obrady są prawomocne 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść porządku obrad: 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 29 

października 2019 r.  

5. Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2018/2019 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski.  

6. Opracowanie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2020.  

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad?  

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że w późniejszym terminie został im 

dosłany projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu 

Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”.  W związku   

powyższym Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za poszerzeniem porządku obrad o punkt: 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”, który będzie punktem 6,  
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a dotychczasowy punkt 6 będzie punktem 7. Wobec braku innych propozycji Przewodniczący 

Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za poszerzeniem porządku obrad i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za - 4 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem poszerzonego  porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za - 4 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się z 9 punktów.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 29 

października 2019 r.  

5. Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2018/2019 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski.  

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 

„Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego  

i o wolontariacie na 2020 rok”.  

7. Opracowanie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2020.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 29 

października 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 8/19 z dnia 

29 października 2019 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 8/19 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 8/19  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 29 października 

2019 r.  
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5. Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2018/2019 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem otrzymali 

Informację Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski. Przewodniczący Komisji 

poprosił naczelnika o zabranie głosu. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że na podstawie ustawy  

z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe art. 11 ust.7 organ  wykonawczy jednostki samorządu 

terytorialnego przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informacje 

o stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny. Jeśli chodzi  

o najważniejsze informacje to dane o wynikach egzaminów 8 klas, egzaminie maturalnym, 

egzaminie zawodowym z uwzględnieniem zadań podejmowanych przez szkoły nakierowane na 

kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi w szkołach tych typów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego, ponadto nadzoru 

pedagogicznego  sprawowanego przez Kuratora Oświaty lub właściwego ministra w szkołach i 

placówkach tych typów i rodzajów, których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki 

samorządu terytorialnego. To co jest istotne to informacja za ubiegły rok szkolny, która uwzględnia 

też LO w Kowalu, kierowane wówczas panią dyrektor Prokopiak-Lewandowską. Informacja jest 

sporządzona wg wzoru, który funkcjonuje od lat w powiecie. Jeśli chodzi o formułę informacji to 

Wydział Edukacji i Spraw Społecznych może tę formułę zmienić jeśli będą takie wnioski komisji. 

Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski przestawia wszystkie dane. Jeśli 

będą pytania to Naczelnik udzieli na nie odpowiedzi.  

Przewodniczący Komisji zapytał o remonty w ZS w Lubrańcu-Marysinie? Z informacji wynika, że 

był przeprowadzony remont 4 kominów, „domku ogrodnika”. Przewodniczący zapytał o domek 

ogrodnika, czego dotyczył remont. Powiat ponosi koszty na utrzymanie tego obiektu. 

Przewodniczący Komisji zapytał o wysokość czynszu? 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że czynsz stanowi dochód powiatu. Radny zapytał  

o wyniki matur. W informacji o szkołach dla dorosłych i liceum nie ma  podanych niektórych szkół. 

Radny zapytał, ile osób przystępowało uczniów do matury? W pozycji wydatki, gdzie są 

umieszczone czynsze? Radny zapytał o wynajem budynku w którym znajduje się szkoła  

w Kowalu?  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że niestety nie potrafi 

udzielić odpowiedzi na to pytanie dotyczące „domku ogrodnika”, ale zostanie ona udzielona na 

piśmie. Naczelnik Wydziału jedocześnie zwrócił się  z prośbą do komisji o umieszczenie w planie 

pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2020  Informacji Zarządu Powiatu o stanie 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Włocławski w IV kwartale, ponieważ wtedy wydział posiada dane na podstawie 

których taką informację może sporządzić.  Jeśli chodzi o szkołę w Kowalu to powiat włocławski 

ponosi odpowiednie koszty. Teraz ta umowa będzie zmieniana, w związku  z tym trwają rozmowy 

między Starostą Włocławskim, a Burmistrzem Miasta Kowala. Jak ostatecznie będą wyglądały 

decyzje to niebawem się okaże. 

Radny Jerzy Pawłowski powiedział, że zwrócił uwagę na kontrolę, która jest ważna dla zarządu i 

realizacji całego procesu. W informacji powinny znajdować się dane o wynikach kontroli  

sprawowanej przez organ pedagogiczny. Radny zapoznał się z wynikami kontroli przeprowadzonej 

w dniach  od 20 do 26.03.2019 r. w ZS w Lubrańcu – Marysinie. Następni radny wydrukował 

raport z ewaluacji problemowej Branżowej Szkoły  I stopnia  w Lubrańcu, która  przeprowadzona 

była  w dniach 11.02.2019 r. oraz w dniach od 12-15.04.20019 roku. Ponadto radny wydrukował 

również raport z ewaluacji problemowej Liceum Ogólnokształcące im. Królowej Jadwigi, gdzie  

kontrola został przeprowadzona od dnia 29.01.-12.02.2019 r., które mieszczą  się w roku szkolnym 

2018/2019. Radny zapoznał się z tym raportami  i większość raportów nie została  ujęta w 

informacji. Z podpisu pod informacja wynika, że to Pan Jan Stocki przygotował materiał. Radny 
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stwierdził, że punkt XI informacji „Kontrole prowadzone przez organ nadzoru pedagogicznego” 

został nierzetelnie sporządzony”.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że punkt 11 kontrole 

prowadzone przez organ nadzoru pedagogicznego zostanie poszerzony o informację, o której 

wspomniał radny. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jeszcze pytania bądź uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

Informację Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski. 

Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 

„Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem otrzymali  

projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”. Przewodniczący Komisji 

poprosił o wskazanie różnic jakie nastąpiły w programie w porównaniu do roku 2019.  

Na obrady przybył Pan  radny Jacek Jabłoński. W obradach uczestniczy 5 członków komisji.  

Pani Emila Kordylewska poinformowała, że program powiela się od kilku lat jedynie  

w zadaniach, w roku bieżącym dodano w załączniku do programu, w punkcie 11: „Zlecanie 

realizacji zadań publicznych o charakterze ponadgminnym  w sferze upowszechniania turystyki  

i krajoznawstwa na zasadach określonych w ustawie i w  ramach środków finansowych 

przewidzianych na te cele w budżecie na rok 2020”.  Są takie plany, że może jakaś część środków 

zostanie przeznaczona na turystykę, aby ułatwić realizację zadań. W takim  zakresie zostało to 

ujęte. Pozostałe zadania są takie jak w latach ubiegłych. Jeśli chodzi o współpracę z organizacjami 

to Zespół Inicjatywno - Doradczy jest coraz uboższy w zakresie  przedstawicieli chętnych do 

współpracy. Na spotkaniach pojawiają się  2-3 osoby. W tej chwili przygotowywany jest projekt 

uchwały Zarządu Powiatu, aby powołać nowy zespół inicjatywno-doradczy.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok” i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2020 rok”.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu 

Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok” stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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7. Opracowanie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2020.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że otrzymali projekt planu pracy 

komisji na rok 2020 wraz z projektem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020. Przewodniczący Komisji zapytał członków 

Komisji, czy mają uwagi do przedłożonego projektu? Przewodniczący Komisji poinformował 

członków Komisji, że w II kwartale zaplanowane jest wyjazdowe posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby wyjazdowe posiedzenie Komisji odbyło się do ZS  

w Izbicy Kujawskiej. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają inne 

propozycje. Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za tym, aby 

w projekcie planu pracy komisji, w III kwartale, w punkcie II dopisać Wyjazdowe posiedzenie do 

Zespołu Szkół w Izbicy Kujawskie i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś pytania? Wobec braku pytań 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem projektu planu pracy Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu wraz z przegłosowaną poprawką oraz projektem uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020 i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu wraz z 

przegłosowaną poprawką oraz projektem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020, które stanowią załacznik nr 6 do 

niniejszego projektu uchwały.   

 

8. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Pani Agata Wojtkowska – członek Zarządu Powiatu we Włocławku poinformowała, że na 

przedostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu rozpatrywane były wnioski Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu z wyjazdowego posiedzenia do ZS w Chodczu. Komisja sformułowała 2 wnioski. Jeden 

dotyczył przesunięcia granic m. Chodecz, tak aby Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego 

znajdowało się w mieście Chodecz. Zarząd przychylnie ustosunkował się do tego wniosku, ale nie 

może być on wcześniej zrealizowany jak po zakończeniu inwestycji, ponieważ działka i projekt 

budowy przewidziane jest na miejscowość Lubieniec. Drugi wniosek dotyczył formy ogrzewania 

budynku Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego. Zarząd przychylnie ustosunkował się 

do tego wniosku, ponieważ ogrzewanie olejowe jest jednym z najdroższych, ale na to żeby zmienić 

formę ogrzewania potrzeba środków finansowych, zarząd jest otwarty na propozycje komisji. Ten 

wniosek też będzie zrealizowany po przetargu na wyposażenie szkoły. Jeśli uda się uzyskać 

oszczędności to może wówczas uda się coś w tym kierunku zrobić.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że komisja cierpliwie poczeka na to co będzie się dalej  

z tymi wnioskami działo.  
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9. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 13 

listopada 2019 roku o godzinie 14:50 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        

                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  

 

 

 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


